
wezenlijke element niet gestalte
krijgt, zijn ook de reconstructie-
plannen in verschillende projecten in
de provincies meteen van de baan.
Althans, ze krijgen een geweldige
stimulans in de verkeerde richting.
Dan zou zich kunnen ontwikkelen wat
de heer Poppe vreest rond de
uitwerking in de komende periode.

De heer Meijer heeft een vraag
over de groenelabelstal gesteld. Het
convenant hierover wordt op 1
januari a.s. beëindigd. Het was
bedoeld voor de stimulering en
ontwikkeling van emissiearme
stallen, waarmee vooruitgelopen
werd op een wettelijke regeling. Het
uitgangspunt van het kabinet is dat
die AMvB inzake de huisvesting
daadwerkelijk in werking treedt. De
stimulering van emissiearme en
welzijnsvriendelijke stallen wordt
voortgezet via fiscale regelingen, de
willekeurige afschrijving van de
Vamil- en de milieu-investerings-
aftrek. Een erkenning van emissie-
arme stallen door het groene label is
thans niet meer mogelijk. Het is wel
mogelijk om nieuwe emissiearme
stallen toe te passen. Daartoe stellen
wij op basis van door de producent
of bouwer aangeleverde meet-
gegevens een emissiefactor vast. Die
systemen komen op de lijst met
stallen te staan in de uitvoerings-
regeling. Het kan in de praktijk
worden toegepast. Kortom, als wij
deze methodiek gebruiken, wijken wij
niet af van de methode die wij tot nu
toe voor de groenelabelstallen
hanteerden.

Collega Pronk heeft al het een en
ander gezegd over de ruimte-voor-
ruimteregeling en de sterlokaties.
Ook dit is een element van de
flexibiliteit van het kabinet. Wij
hebben goede ervaringen met de
regeling. De provincies behoren bij
de nadere uitwerking betrokken te
zijn. Het is een element dat te maken
heeft met de wijze waarop wij in de
komende tijd ruimte beschikbaar
kunnen stellen.

Mevrouw Vos is ingegaan op de
financiering. Als de ruimte-voor-
ruimteregeling bij de sterlokaties kan
worden toegepast, hebben wij één
element van de flexibiliteit te pakken.
Daarnaast zijn er de reconstructie-
gelden en de ICES-claims. Voordat ik
vandaag naar de Tweede Kamer
kwam, heb ik voor niet-afroming bij
bedrijfsverplaatsing een ontwerp-
AMvB getekend. Ook dat is een
element waardoor bedrijfs-
verplaatsing kan worden bevorderd.

Ik kom op de twee resterende
moties. De heer Van der Vlies stelt
bij de motie op stuk nr. 14 voor dat
de Europese welzijnseisen worden
geharmoniseerd richting 2012 en
2013. Daarbij wordt ervan uitgegaan
dat wij niet meer gebonden zouden
zijn aan onze eigen verplichting om
in 2010 de ammoniakdoelstelling van
128 kiloton te halen. Dat uitgangs-
punt handhaaft het kabinet. Als wij
kiezen voor een later tijdstip,
brengen wij het halen van het
nationaal plafond in gevaar. Als het
plafond wordt ingezet, haalt het
tegelijkertijd de investeringen in
dierenwelzijn naar voren. Alles bij
elkaar genomen ontraad ik aanvaar-
ding van deze motie.

De heer Van der Vlies pleit bij
motie voor één toetsingskader bij
vergunningsprocedures. Na alles wat
ik hierover in eerste termijn heb
gezegd, kan ik alleen maar zeggen
dat ik zoveel mogelijk tot stroom-
lijning wil komen. De aanpassing van
de Natuurbeschermingswet in
verband met de implementatie van
de habitatrichtlijn, zal binnenkort in
de Tweede Kamer aan de orde
komen. Het is onze inzet om de
habitattoetsing voor het aspect van
de ammoniak te integreren in de
verlening van de milieuvergunning.
In die zin is de motie een ondersteu-
ning van het beleid. Ik voeg daarmee
een positief element toe aan de
lange lijst. Het woord is aan de
Kamer. Bij haar berust het antwoord
op de vraag of het klavertje vier het
Staatsblad zal halen, of per 1 januari
de verduurzaming van de intensieve
veehouderij gestalte zal krijgen.
Eenieder neme zijn of haar verant-
woordelijkheid!

Voorzitter. Het is één minuut voor
twaalf.

De heer Waalkens (PvdA): Voorzitter.
Ik heb in tweede termijn geprobeerd
om een stap te zetten naast alle tien
stappen die het kabinet al gezet
heeft. Ik kom daar nu echter op
terug. Dat wil zeggen dat ik mijn
amendement handhaaf en dat ik dus
geen gewijzigd amendement zal
indienen. Dit heeft mede van doen
met de opmerking van de heer
Stellingwerf dat hij zijn amendement
niet mee wil faciliteren en het
amendement dus niet wil verdiepen.
Ik wil dan ook een zonering rond
kwetsbare gebieden, een zonering
rond zeer kwetsbare gebieden...

De voorzitter: U hebt al gezegd wat

u gaat doen. U behoeft dit nu niet
meer toe te lichten.

De heer Waalkens (PvdA): Ik wil de
minister nog wel vragen naar zijn
reactie op de uitspraak van de Hoge
Raad dat de WHV van toepassing
verklaard kan worden.

De voorzitter: Dat had u ook in
tweede termijn kunnen vragen.

Minister Brinkhorst: Morgen
hebben wij een uitvoerig algemeen
overleg over de mestproblematiek. Ik
wil daar bij die gelegenheid op
ingaan.

De voorzitter: Ik verklaar deze vraag
buiten de orde bij dit wetsvoorstel.

De algemene beraadslaging wordt
gesloten.

De voorzitter: Er is een speciale
reden waarom ik nu zeg dat het
precies twaalf uur is. Het geeft mij
gelegenheid de heer Oplaat te
feliciteren met zijn 37ste verjaardag.
Ik hoop dat hij vandaag zal ontvan-
gen wat op zijn verlanglijstje staat,
maar als voorzitter hoop ik dat
natuurlijk ook voor alle andere
woordvoerders, die niet jarig zijn.

We zullen morgen na de lunch-
pauze stemmen over de amende-
menten, de wetsvoorstellen en de
moties. Voor alles wat nog gewijzigd
of nader ingediend moet worden,
geldt vanzelfsprekend: hoe eerder
hoe beter.

Ik dank de medewerkers van de
Kamer en ook de medewerkers van
de bewindslieden omdat zij wederom
op een eigenlijk niet meer verant-
woord uur voor ons hebben willen
werken.

Sluiting 0.03 uur
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Lijst van ingekomen stukken,
met de door de voorzitter
terzake gedane voorstellen:

1. zes koninklijke boodschappen, ten
geleide van de volgende voorstellen
van (rijks)wet:

Extra verlenging van de gemeen-
schappelijke regelingen die krachtens
de Kaderwet bestuur in verandering
zijn getroffen (28094);

Regels voor het bestuur in
stedelijke regio’s (Wet bestuur in
stedelijke regio’s) (28095);
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Samenvoeging van de gemeenten
Oss en Ravenstein (28096);

Verlenging van de zittingsduur van
de raden van de gemeenten Oss en
Ravenstein in verband met de
samenvoeging van deze gemeenten
(28097);

Uitvoering van het Statuut van het
Internationaal Strafhof met betrek-
king tot de samenwerking met en
bijstand aan het Internationaal
Strafhof en de tenuitvoerlegging van
zijn vonnissen (28098, R1704);

Aanpassing van het Wetboek van
Strafrecht, het Wetboek van
Strafvordering en enige andere
wetten aan de Uitvoeringswet
Internationaal Strafhof (28099).

Deze koninklijke boodschappen, met
de erbij behorende stukken, zijn al
gedrukt en rondgedeeld;

2. twee brieven van de voorzitter van
de Eerste Kamer der Staten-
Generaal, met de mededeling dat zij
in haar vergadering van 20 novem-
ber 2001 de haar door de Tweede
Kamer toegezonden voorstellen van
wet gedrukt onder de nummers
27647 en 27290 heeft aangenomen.

De voorzitter stelt voor, deze brieven
voor kennisgeving aan te nemen;

3. de volgende brieven:
een, van D. Vergne, inzake

plaatsing gehandicapte kinderen op
scholen;

een, van de openbare basisschool
De Kameleon, over kinderen in
oorlogsgebieden.

De voorzitter stelt voor, deze brieven
door te zenden aan de betrokken
commissies.
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